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PARLEM AMB ... 

JOAN FONTCUBERTA 

FOTOGRAF INTERNACIONAL 
QUE VIU A LA ROCA 

JOAN FONTCUBERTA 
un prestigios fotògraf a nivell 
internacional que ha trobat en 
la seva casa de La Roca el 
marc ¡doni per a les seves. 
creacions. 

Com i quan va néixer la teva 
afecció per la fotografia? 

Deuria ser cap I ' any 
68-69 d ' una manera una mica 
fortui ta. D ' una banda perqué 
a mi de petit m ' agradaven 
molt els comics, sobretot els 
de la Segona Guerra Mundial. 
Això em va portar a I ' interés 
per la historia i a col-leccionar 
revistes antigües qup compro-
va de segona mà al mercat de 
Sant Antoni . Les retallava i en 
feia àlbums, és a dir, col-lec-
cionava les fotografíes de la 
guerra, tancs, • soldats, avions 
... Aquest va ser el primer 
contacte amb la fotografia, 
amb la possibilitat de recons-
truir la historia a través de 
les imatges. Per altra banda, 
a casa ens dediquem per tra-
dició familiar a la publicitat, 
d ' aquí dones un interés per 
la imatge en general i per la 
comunicació visual. 

Com ha sigut la teva formació 
com a fotògraf, quins estudis 
has realitzat? 

Fotogràficament la me-
va formació ha estât auto-
didacta. Vaig entrar a estudiar 
Ciéncies de la Informació per 

r esperanza de fer imatge i 
vaig fer tota ia carrera sense 
que el Departament d ' imatge 
funcionés. Amb uns companys 
però, vàrem montar un labora-
tori fotogràfic, gràcies a un 
professor que ens donava his-
toria de l ' A r t que ens demana-
va que il-lustressim els treballs 
amb fotografíes; això feia que 
no sois haguéssim d ' estudiar 
els estils i característiques ar-
quitectòniques, sino que a més 
ens haviem de preocupar 
d ' ensenyar o transmetre to t 
això amb imatges. També 
vaig estudiar Publicitat. 
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En r escola on estudiaves va 
començar el teu aprenentatge 

Si, allò em va suposar 
un aprenentatge a nivel 1 molt 
elemental, però que em va des-
pertar r interés per les possi-
bilitats de la fotografia. Des-
prés em vaig començar a reunir 
amb altres afeccionats, a parti-
cipar en algun concurs i a 
partir d ' aquí m ' hi he dedi-
cat cada vegada amb més In-
tensität fins arribar a ser la 
meva activitat professional, vi-
vencial i vocacional. 

Et dediques exclusivament a la 
fotografia o ho comparteixes 
amb altres activitats? 

En realitat la fotografia 
ha estât una macroactivitat 
que ha donat Hoc a diverses, 
coses. Per una banda a una 
activitat práctica, com a crea-
dor i per r altra a una activi-
tat més teòrica, f ru i t de la re-
f lexió tant des del punt de 
vista teòric com històric de la 
fotografia. 

Professionalment els 
meus ingressos provenen de 
tres vessants. Una de la venda 
de fotografíes en exposicions, 
dedicades a fotografia com a 
art, a col-leccionistes o mu-
seus. Una altra de 1' ensenya-
ment; fins 1' any 86 vaig estar 
donant classes de fotografia 
a Belles Arts; també ho vaig 
fer durant un any a Ciéncies 
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